
 

 

Vanløse d. 14.11.2023 
 

 
Referat af skolebestyrelsesmøde 
 
14.11.2023 kl. 17:30 – 20:00  

 
Mødet afholdes i personalerummet 
 
Formøde for forældrevalgte fra 17:15 – 17:30 
 
Deltagere: 
 
Forældrerepræsentanter: Jens Peter Fisker, Gitte Svendsen, Mads Ejstrup, Camilla Koppel, Marya Akhtar, 
Tina Føssbach, Line Grønning (forældreråd) og Mathias Persson.  
 
Elevrepræsentanter: Rihanna 9C og Rebekka 7B 
 
Medarbejderrepræsentanter: Michael Friis Strand og Frida Ratzer 
 
Ledelsesrepræsentanter: Peter Daniel Andersen og Birgitte Jepsen (KKFO leder) 
 
Ordstyrer: Mathias Persson 
 

O: Orientering D: Drøftelse B: Beslutning 

Tid Pkt Dagsorden Uddybende kommentarer 

17:30 – 
17:35 

1 Godkendelse af dagsorden  Dagsorden godkendes 

B 

17:35 – 
17:45 

2 Velkommen til nye 
medlemmer af 
skolebestyrelsen 
- Marya 

 

Jens Peter informerer om 
skolebestyrelsens arbejde og opgaver: 
 
- Vigtigt med tillid 

- Hjælpe med at sætte retningen for 

skolen til at blive den bedste 

udgave af sig selv 

- Ikke en kontrolinstans, men der er 

en tilsynsforpligtigelse 

O 

17:45 – 
17:55 

3 Nyt fra elevrådet - Drøftelse af digitale devices har 

fyldt. Hele elevrådet har besøgt 

UST klasserne for at gå i bred 

dialog. Elevrådet ønsker at 

fastholde at eleverne i UST 

bevarer retten til at have deres 

telefoner i pauserne. 

O 

4 Meddelelser - Formanden 



 

 

17:55 – 
18:05 

O o Deltaget i fælles 

skolebestyrelsesmødet for 

området. Fokus har været 

skoleudviklingssamtalen. 

Behov for at fokusere 

fremadrettet på hvad der 

ønskes af output for 

skoleudviklingssamtalen.  

 

- Medarbejderrepræsentanterne 

 

- Ledelsen 

o Bygningens stand 

o Israel – Palæstina 

o Fysik-kemi 

o Gå-Busser 

o Skoleindskrivning 

o Revision af anti-

mobbestrategi 

o Bellahøjhusene - 

fraflytning 

18:05 – 
18:40 

5 Revidering af princip for 
digitale devices. Drøftelse af 
skærpning af princippet, 
således at digitale devices i 
udskolingen afleveres hele 
dagen, og ikke bliver 
udleveret i pauserne 

- Drøftelse ift. skærpning 

 

- Det besluttes at: 

o Skoledagen bliver fri for 

digitale enheder for 7. – 9. 

årgang fra uge 8 

o I perioden frem til 

princippet træder i kraft 

nedsættes en 

arbejdsgruppe bestående 

af elever, lærere og 

ledelse ift. den sociale 

ramme for frikvarterne 

o Lærerne på 7., 8. og 9. 

årgang kortlægger hvilke 

elever der har behov for 

et særligt fokus ift. at 

skifte frikvarteret med 

skærm ud med social 

interaktion 

 

- Princippet i ny udgave 

præsenteres på kommende 

skolebestyrelsesmøde 

O+D+B 



 

 

 

Spisning 

19:00 – 
19:10 

6 Tilbagemelding fra 
skoleudviklingssamtalen 

- Bør-gør model fra 

skoleudviklingssamtalen 

gennemgås. Den generelle 

oplevelse fra de deltagende 

medlemmer af skolebestyrelsen, 

eleverne og medarbejderne var, at 

det var en god samtale.  

O+D 

19:10 – 
19:20 

7 Økonomi – status på 3. 
prognose 

- Status på 3. prognose gennemgås. 

Der forventes et overskud for 

2023. 
O+D 

19:20 – 
19:30 

8 Godkendelse af 
timefordelingsplan for 
skoleåret 2024-25 

- Timefordelingsplanen godkendes 

O+D+B 

19:30 – 
19:35 

9 Godkendelse af ferieplan for 
2024 – 25  

- Ferieplanen udsendt fra 

Københavns Kommune 

godkendes, med bemærkning fra 

formanden at det er ønskværdigt 

at lokalt kunne tilrettelægge om 1. 

maj skal være en fridag eller ej 

O+D+B 

19:35 – 
19:40 

10 Elevfotografering – skal det 
fortsat tilbydes? 

- Michael Strand præsenterer tanke 

om at man afvikler den 

nuværende skolefotografering, og 

at det i stedet bliver erstattet af en 

løsning hvor der kun tages 

klassefotografier, og at det evt. 

kunne være faciliteret af en 

professionel fotograf 

- Der er tilslutning i skolebestyrelsen 

til at ændre den nuværende form 

for elevfotografering, og erstatte 

den med en simplere løsning 

- Det besluttes at Michael tager 

skolebestyrelsens tilbagemelding 

med til kommende 

personalemøde, og derefter 

formidler personalets holdning til 

skolebestyrelsen 

O+D 

19:40 – 
19:50 

11 Opstart af drøftelse om princip 
for trafik 

- Baggrund i forældrehenvendelse 

- Evt. nedsættelse af arbejdsgruppe O+D+B 



 

 

19:50 – 
20:00 

12 Eventuelt - Hvad sker der i uge 6 – ønske om 

tilbagemelding fra personalet til 

hvad der skal ske 
O+D 

Næste møde: - Konstituering af næstformandsskabet 

- Præsentation af nyt princip for digitale enheder 

- Drøftelse af opstart om princip for trafik 

- Seksual- og sundhedsundervisning 

 

 


	14.11.2023 kl. 17:30 – 20:00

